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Z A P I S N I K

sa II sjednice Opštinskog vijeća Skupštine opštine Banja Luka, održa= 
ne 23. maja 1967-godine. Sjednica je održana u prostorijama Boma kul= 
ture (velika sala) sa početkom u 14,Зо sati.
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Sjednici je prisustvovalo 46 odbornika.
Odsutni su slijedeći odbornici: Lučić Zomo, opravdano*t 

Ličina Hadmila, Pišteljić dr. Dušan i Zec Marko,neopravdano.
Nakon što je utvrdjno da postoji kvorum, predsjedavajući 

Plavčić Milorad, pređlaže slijedeći:

D N E V N I R E D

1. Verifikacija mandata novoizabranog odbornika u izbor= 
noj jeđinici Stričići.

a) Izvještaj Opštinske izborne komisije, i
b) Izvještaj ^landatmo-imunitetske komisije.

2. e$avan;je svečane igave odbornika: ЗХдшка Ljubomira i Salfl=
mić Ljubiše,

3» Prijedlog Odluke 0 usvajanju Društvenog plana opštine 
Banja Lulta za period 1966-7o.g.

4* Prijeđlog Ođluke o usvajanju Hazvojnih mogućnosti priv= 
ređe i društvenih službi opštine Banja Luka za 1967*godinu,

Predsjedavajući otvara pretres po predloženom dnevnom redu.
Za riječ se ne javlja niko.
Predsjeđavajući stavlja prijeđlog dnevnog reda na glasanje.
Dnevni red je usvojen jednoglasno, a zatim se prelazi na 

prvu tačku dnevnog reda*

Ad 1.

Pređsjeđavajući Plavčić Milorad poziva izvjestioca Opštin= 
ske izborne komisije da pođnese izvještej 0 provedenim izborima«

Izvjestilac Opštinske izborne komisije đrug Litrić Alija poč 
nio je izvještaj 0 provedenim izborima i predlaže da se mandat verifi= 
cira. (Izvještaj je priložen).

Predsjeđavajući poziva predsjednika Mandatno-lmunitetske 
komisije da podnese izvještaj o radu Zomisije povodom izbora.

Pređs.iednik. Kašljević Mirko, obavještava Vijeće da je komi= 
sija pregledala izborne al̂ te i da je našla da su ispravni, pa predla^že 
da se verificira mandat odbornika Sal^mić Ljubiše.

Predsjeaavajući otvara pretres po izvjestajima•
Za riječ se ne javlja niko.
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Predsjedavajući stavlja izvještaj na glasanje*
Jednoglasno Je verificiran mandat Sal(|mić Ljubiše.

Ad 2.
Predsjeđavajući poziva odbornike: Lumka Ljubomira i Salflmić 

Ljubišu da pristupe polaganju svečane izjave. Pozvani odbornici su đa= 
li svečanu izjavu i potpisali je svojeručno.

- Ad 3*
Predsjedavajući Plavcić Milorad ukratko upoznaje odbornike 

da je vodjena đi3kusija na zajedničkoj sjednici o Prijedlogu Društve= 
nog plana razvoja opštine za period 1966-197o. g. i pređlaže da Vijeće 
donese Odluku o usvajanju plana. istovremeno pređlaže da Vijeće donese 
zaključak kojim se stavlja u zadatak sluzbi ^avoda za društveni razvoj 
da do konca 1967. g. pređloži Skupštini rebalans plana kojim bi se obul 
vatile sve primjeđbe ш sugestije sa ove sjeđnice i plan aktuelizirala

Za riječ se nije javio niko.
Jednoglasno je donešena ^dluka o usvajanju Društvenog plana : 

razvoja opštine za periođ 1966-197o.g. uz pređloženi zaključak o re= 
balansu u toku 1967.godine.

Ad 4.

Predsjeđavajući ponovo ukazuje odbornicima način usvajanja 
i pređlaže da se đonese Cdluka kojora se usvaja Prijedlog razvojnih mo= 
gućnosti privrede i društvenih službi uz prihvatanje prijedloga i su= 
gestija datih u toku điskusije.

Odluka je jednoglasno donešena.
Pređsjedavajući konstatuje da je dnevni red iscrpljen i 

zaključuje sjeđnicu- u 15 sati i lo minuta.

Zapisničar, PREDSJELNIK
Radko Kuzmanović 4 Opštinskog vijeća,

Milorad Plavčić
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